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W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego w sprawie 
wykonania projektu i przebudowy tzw. „Księżej Drogi” – informuję, 
że zbyt wąski pas drogowy ww. ulicy uniemożliwia wykonanie 
normatywnej jezdni wraz z chodnikiem i ścieżką rowerową.  Jedyną 
prawną możliwością poszerzenia istniejącego pasa drogowego jest 
opracowanie dokumentacji projektowej w oparciu o przepisy tzw. 
„specustawy” tj. z podziałem i wykupem terenów prywatnych pod 
nowoprojektowany pas drogowy. W przypadku przedmiotowego odcinka 
ulicy, lokalizacja istniejących budynków mieszkalnych znacznie utrudnia 
zlecenie takiego opracowania, gdyż dla potrzeb uzyskania wymaganej 
przepisami szerokości okrawężnikowanej jezdni, chodnika i ścieżki 
rowerowej konieczne byłoby wyburzenie jednego z domów 
mieszkalnych, co z uwagi na zbyt duże koszty nie jest ekonomicznie 
uzasadnione. Stan techniczny tego odcinka ulicy jest na bieżąco 
monitorowany przez Wydział Ekologii i Infrastruktury, a w przypadku 
stwierdzenia uszkodzeń elementów jezdni lub poboczy są one 
niezwłocznie usuwane w ramach bieżącego utrzymania dróg gminnych.  
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